



Global Dialogues on Education for Sustainability (EfS): Stories from Hong Kong

可持續教育跨全球對話 (EfS) : 香港的故事

Abstract

Global dialogues are very important to help and mediate the development of global mindsets towards Education for Sustainability (EfS). Specifically, global dialogues aim to provide global experiences for students to be aware of the self as a global citizen and nurture global mindedness in realizing sustainable development worldwide. Significantly, collaborative e-learning has become a critical aspect of the learning process in verbal dialogues and visual methods, which are effective in facilitating human learning. Nevertheless, in conventional teacher education programmes and local curriculum in Hong Kong, both teachers and students may have few opportunities to express their views and reflections through online collaborative inquiry. In the webinar, Dr. Wan, Prof. Leung and Ms. Hui will share their first-hand experiences in using global dialogues as a computer-supported collaborative learning (CSCL) pedagogical approach in engaging learners in exploring and enquiring EfS issues such as climate change, inclusive education, and gender equity. The approaches and implications for teachers and curriculum development will be discussed.

摘要

全球對話於協助及調和可持續教育之全球視野發展中擔當重要角色。具體而言，全球對話目標在於讓學生自覺是全球公民，及培育全球可持續發展之視野。再者，協作式電子學習已成為了口頭對話及視覺學習過程的關鍵部分，能有效促進學習。此外，於傳統之教師培訓課程及本地課程中，不論教師及學生均缺乏機會通過線上協作表達觀點與反思。於此網上研討會中，溫博士、梁教授及許老師會分享他們使用全球對話作為電腦支援協作學習教學法的經驗，鼓勵學習者探索及研究可持續教育之議題，如氣候變化、融合教育及性別平等課題。網上研討會將討論教師及課程發展可如何應用此方法。

Speakers 講者

Dr. Sally Wan 溫慧欣博士

Department of Curriculum and Instruction,
Faculty of Education, CUHK
香港中文大學教育學院課程與教學學系

Prof. Suzannie Leung 梁潔滢教授

Department of Curriculum and Instruction,
Faculty of Education, CUHK
香港中文大學教育學院課程與教學學系

Ms. Elim Hui 許善瑜老師

Kau Yan School
救恩學校

Date: 16 June 2022 (Thursday)

Time: 2:30 - 4:00 p.m.

Format: ZOOM Webinar

Language: Cantonese

Targeted audience:
School teachers and educators

日期：2022年6月16日（星期四）

時間：下午2時30分至4時

形式：ZOOM網上研討會

語言：粵語

對象：學校教師及教育人員



* ZOOM meeting ID and password will be provided to successful registrants by email
* 成功登記人士將會經電郵收到ZOOM會議登入資訊

Online registration 網上報名

https://www3.fed.cuhk.edu.hk/faculty/Applications/cri_seminar20220616/

Enquiries 查詢

3943 1374 / shinylau@cuhk.edu.hk
3943 8197 / ericcheung@cuhk.edu.hk

Registration deadline: 14 June 2022 (Tuesday)

截止日期：2022年6月14日（星期二）